
Aan het College van Burgemeester en Wethouders  
Postbus 1100 
3900 BC Veenendaal 
 
 
Veenendaal, 06-10-2018 
Betreft: schriftelijke vragen aan het college betreffende de veiligheid op en rond 
Sportvelden 

 
Geacht College, 

Op 17 februari 2018 heeft toenmalig raadslid Siem Gerritsen van de VVD een aantal 
schriftelijke vragen gesteld betreffende de veiligheid op en rond de sportvelden bij VRC. Het 
college heeft toentertijd positief gereageerd op de vragen van dhr. Gerritsen en beloofde 
samen met VRC en andere actoren in gesprek te gaan over de problematiek. Nu blijkt na 
contact met VRC dat er nog niet gesproken is over de problematiek en de problemen nog 
steeds actueel zijn. 
 
Hierdoor hebben wij een tweetal vragen aan het college: 
 
1). Kunt u aangeven waarom het college nog geen contact heeft opgenomen met VRC en 
andere actoren over de problematiek? Kunnen wij op korte termijn verwachten dat het 
college alsnog de beloftes naar aanleiding van de vragen van dhr. Gerritsen waar gaat 
maken? 
 
2). Wanneer kunt u de raad inlichten omtrent een plan van aanpak hoe u de onveilige 
situaties op en rond de sportvelden bij o.a. VRC gaat aanpakken? 
 
Tot zover mijn vragen en wij zien de beantwoording van deze vragen met belangstelling 
tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de VVD Veenendaal 
 
 
Ruben Schoeman 
Raadslid 
 


